
Opsomming jaarverslagen 2019-2022 Doarps- en Streekbelang It Heidenskip 

Dit is een opsomming van de belangrijkste besproken punten + eventuele uitkomsten staan achter de 
vragen.  

In plaats van met jullie allemaal door alle gebeurtenissen van de afgelopen 2 jaar te lopen hebben we 
besloten om door een opsomming te gaan van de punten die tijdens de vergaderingen zijn 
besproken zodat een ieder ongeveer weet wat er momenteel speelt en wat er heeft afgespeeld. 

 

Vergadering met Ald Nijefurd 28-2-2019 

 We worden bijgepraat over de plannen van het Windpark Fryslan gesitueerd in het IJsselmeer 
waarin wordt gezegd dat er eind juni 2021 89 windmolens moeten worden gerealiseerd met 
een rotar van 130 mtr. en een vermogen van 43 MW. Jaarlijks komt er een bedrag van 
720,380,50 beschikbaar voor de kuststrook van Kornwerderzand tot Stavoren. Dit gedurende 
ongeveer 17 jaar: Wij als It Heidenskip vallen buiten deze kuststrook, Workum valt hier 
binnen. 

 OV-jeugd. Deze korting op de jaarabonnementen is er nog. Communicatie is door de 
gemeente is zeer minimaal hierover: Dit is destijds tijdens de jaarvergadering van 2019 
besproken. 

 Stand van zaken omtrent de Rolpeal – vrijwilligers (Workum). Veel vrijwilligers hebben zich al 
beschikbaar gesteld om mee te doen. Sporthal bedient een groot gedeelte van Ald Nijefurd. 
Vraag aan alle dorps/stadsbelangen om vrijwilligers hiervoor te werven.  

 Woningcontingent (Vraag van Koudum) Jonge Koudumers willen in Koudum blijven wonen. Er 
zijn bijna geen huizen voor deze jongeren. Er mogen in de gemeente Sud West Fryslan 1600 
woningen gebouwd worden. Verdeling is nog niet bekend: Dit is het probleem waar we hier in 
It Heidenskip ook tegenaan lopen, jongeren willen wel blijven maar er is geen plek of het is 
niet betaalbaar voor de jeugd. 

 Pont It Heidenskip/Gaasmeer. Menno Sappe is vorig jaar gestopt als pontbaas. Het eerste jaar 
is dit opgevangen door vrijwilligers nu wordt dit gedaan door de familie van Netten. 

 

 Vergadering dorp en streek belang 17-10 

 Weg verzakt tussen betonbrug en de fam. Hettinga (Heidenskipsterdyk) melding van maken: 
Is inmiddels gebeurt 

 Skerven van de Skar loopt op zich goed max op 1 dag 22 man. 
 Melding dat bomen bij de wijde luts groot onderhoud nodig hebben/eventueel rooien willen 

zelf het hout wel houden:  Is inmiddels gedaan 
 Arjen gaat bij Yvonne peilen of er de mogelijkheid bestaat om zelf de straatverlichting te 

financieren: Lastig vanuit de gemeente, die geeft aan dat de verlichting nog niet aan 
vervanging toe is. Door Corona is dit punt blijven liggen en kan, indien nodig opnieuw tegen 
het licht worden gehouden. 

 Kennismaken met de politie, is inmiddels gedaan: Harry en Kees hebben een goed gesprek 
gehad met Carina van der Werf (wijkagente) en daarbij werd met name de nadruk gelegd 
over de snelheid van bepaald bestuurders in en door It Heidenskip. 

 Yvonne is in de veronderstelling dat de 35% in de kern wel gehaald is, prio voor ons lag in het 
buitengebied: Dit betreft de glasvezel, die ligt er inmiddels, keurig tegen de gevel aan.. 



 In de wandelgangen gaat rond dat er volgend jaar kabel wordt aangelegd 
 Wat is de stand van zaken rond de glasvezelkabel, Sander en Nico is het toegezegd. Kees fiets 

zaterdag even naar Kleef om te horen wat de stand van zaken is 
 29 oktober info avond over de landschapsbiografie  
 Inmiddels is er een melding gemaakt over de wildgroei bij de glasbak, het rooien van de 

bomen ter hoogte van de wide luts en het aanpakken van de gaten in de weg ter hoogte van 
de wide luts: Inmiddels allemaal uitgevoerd, en kan bijna weer… 

 

Vergadering dorp en streek belang 04-02-2020 

Aanwezig: Johannes de boer/Arjen Kampen/Kees van der Beek/Harry van der Veen/Nynke Schra 

 

 Kernfonds voor de ozb belasting subsidie pot zit vol, Jehannes gaat uitzoeken hoe ze hier het 
beste gebruik van kunnen maken. Jehannes heeft het in de buurtsbode gezet, geen respons. 
Kees gaat uitzoeken om hoeveel geld er in het fonds zit en hoeveel je eruit kan krijgen: In de 
buurtsbode gezet, geen respons gehad. Aantal valuta wordt niet kenbaar gemaakt.  

 Arjen gaat bij Yvonne peilen of er de mogelijkheid bestaat om zelf de straatverlichting te 
financieren:  In maart krijgen we hier antwoord op wat de mogelijkheden hierin zijn. Eventueel 
duurzaam middels zonnepanelen Tot op heden nog niks van gehoord. Na de zomervakantie 
weer oppakken.  

 Glasvezelkabel gaat Arjen achteraan of dit nu wel niet door gaat en wanneer. (Stand  van zaken) 
Binnenkort komt er iemand langs om te schouwen . Is een lijst van waarin iedereen in staat die 
aangesloten wordt.  

 Subsidie regeling ut de mienskip, kan Yvonne ons meer info over geven. Arjen gaan bij Yvonne 
informeren wat we hier mee kunnen/uit kunnen halen. Betreft hier gemeenschappelijk iets. 
Bijvoorbeeld voetpad tussen station en wjh: 

Combinatie zoeken met dorps belang Workum om te kijken of we gezamenlijk er voor 
moeten waken als de fabriek uitbreidt dat er een fietspas/voetpad wordt aangelegd. Kees 
neemt contact op met Henny wat de status hiervan is.  

 Pontje overleg zijn Arjen en Jehannes geweest, familie van Netten gaat dit nu zelf doen met 
eventueel een paar vrijwilligers. Openingstijden blijven gelijk. Pond wordt gepacht door de 
familie van Netten. Met name dorpsbelang Gaastmeer is niet gecharmeerd dat de familie van 
Netten dit op pakt. Mochten er problemen voordoen dan wordt er aan de bel  
getrokken:Pontje is sinds vandaag weer geopend.  

 Foto verslag speeltoestellen na plaatsen, opsturen naar gemeente ivm verantwoorden subsidie 
voor 30 april 2020: Arjen neemt contact op met Yvonne Duikelrek moet nog worden geplaatst, 
bomen mogen weg. Arjen overlegt dit met Eelco van der Werf. Gedaan en gebeurt 
Na plaatsen van toestellen (duikelrek/wipkip) foto’s maken, ivm corona achterstand opgelopen. 
Subsidie is geregeld wordt 30 mei geplaatst door Jehannes en Arjen  

 Nogmaals een melding maken van de toestand van de weg ter hoogte van Paul en Jehannes. 
Kees maakt nog een melding: Gedaan en inmiddels aangepakt 

 Arjen heeft nog melding gemaakt over onkruid op de buurt, rest van het heidenskip wordt wel 
onkruid vrij gemaakt bij de buurt langs niet.  

 Arjen overlegt met Yvonne over het zelf maaien van het gras op de buurt of we daar eventueel 
een vergoeding voor kunnen krijgen omdat ze dit zelf doen: Marcel Vasen vanuit de gemeente 
is hier mee bezig, tot op heden niks meer van gehoord.  



 Johannes haalt Arjen en Antje uit hun functie bij de KVK en voegt Harry en Nynke toe, Harry als 
voorzitter en Nynke als algemeen lid 

 

Vergadering met Ald Nijefurd 25-2-2020 

 Koudum geeft aan dat er genoeg uitbreidings-/inbreidingsplannen zijn ingediend bij de 
gemeente maar dat deze telkens worden afgewezen. 
Stavoren geeft aan dat er eerder is gevraagd of er belangstelling is voor het kopen van 
bouwgrond. Ze  hebben hiervoor een oproepje in het plaatselijke krantje gezet maar dit leverde 
geen enkele reactie op. Gemeente richt zich vooral op de grote kernen en vergeet hierbij de 
kleine kernen.  

 Korting op OV jaarkaart voor de jeugd: 
Vorig jaar is er een brief door Ald Nijefurd verzonden, met daarin het verzoek naar de 
gemeente voor een heldere en betere communicatie over deze mogelijkheid. Deze provinciale 
regeling is inmiddels versoberd en wordt afgebouwd. Wederom gaat er een brief naar de 
gemeente, nu worden ook de scholen er bij betrokken: Door Corona is ook de vergadering van 
Ald Nijefurd uitgesteld. Tot op heden niks over gehoord maar dit zal zeker tijdens de volgende 
vergadering op de agenda staan.  

 Vrijwilligers Rolpeal: 
Workum verteld dat dit hele proces veel energie heeft gekost maar deze wervingsactie heeft 
uiteindelijk veel vrijwilligers opgeleverd; 250!  

 De nieuwe regeling Ut de Mienskip (gemeentelijke regeling voor bovenlokale inititatieven) 
Regeling is niet helemaal duidelijk. Als we gebruik willen maken van deze regeling moeten we 
als Ald Nijefurd onze krachten bundelen. Workum geeft aan dat zij eerder een aanvraag hebben 
ingediend bij de gemeente voor een pad bij het station/Parallelwei. Pad is wenselijk, dit gelet 
op de veiligheid van fietsers/voetgangers. Gemeente heeft hier negatief op gereageerd. De 
Zuivelfabriek gaat uitbreiden, mogelijk nieuwe ontsluiting van dit bedrijf.  

 Windmolen park: 
In juni 2021 gaat, als alles volgens planning verloopt, de eerst windmolens draaien. Duurt een 
wat langere tijd, wanneer het geld dat hierbij wordt toegekend beschikbaar komt. Molkwerum 
stelt hiervoor een aparte commissie in, die deze gelden gaat beheren. Hemelum, Kouden en 
Warns vallen buiten het gebied en hebben dus ook geen recht op een “vergoeding”:  
It Heidenskip viel destijds ook buiten de boot, eventueel in combinatie met Workum zijn er wel 
mogelijkheden. 
 

Vergadering dorp en streek belang 31-08-2020 

 

 Meie Wink, krijgen klachten van de buurt dat de tuin van Meie Wink overwoekert:  (in eerste 
instantie onderling bespreken, mochten ze er niet uit komen dan mengen wij ons er wel in) 

 Glasvezel Acronius Kramer en Jehannes de Boer (Acronius heeft geen abonnement 
afgesloten en Jehannes zijn adres is niet bekend, hij gaat nu het mail verkeer van de adres 
wijziging naar mij toe sturen en zodoende proberen we hem er alsnog bij te krijgen:  Dit is 
opgepakt en geregeld.  

 Slecht wegdek bij Jehannes en Paul voor, Kees maakt weer een melding bij de gemeente: 
Gedaan en gebeurd.   



 Snelheid in en buiten de dorpskern (Yvonne weer benaderen):  
Wij/ik krijgen veel meldingen over de snelheid door het hele Heidenskip, dit is een 
gezamenlijk probleem wat zich maar niet kan/wil oplossen.  

 Contact met Carina over de snelheid in de dorpskern en daarbuiten 
 Organisatie geld aangevraagd 2021-2024 zakgeld van de gemeente (€ 1000,00 per jaar) 
 Molenstichting overzicht is op de site gezet 
 Rekening opheffen voor het pleatsen boek/wordt bekeken of dat 1 op 1 op onze rekening 

kan 
 Caravan op het terrein achter het dorpshuis van wie is die en waarom staat hij daar? Is 

inmiddels opgelost 
 Zaterdag was toogdag van Marten Groenhof voor de registratie van de schilderijen 250 stuks 

 

Notulen vergadering Dorps- en Streek belang It Heidenskip   16-03-2022/31-05-2022 

 

 Harry en Kees sturen ID gegevens naar Jehannes tbv Ubo registratie: 
Ubo registratie is gedaan 

 Jehannes vraagt bij het dorpshuis wat de status van onderhoud is met betrekking op de AED: 
Vraag staat nog open, al wel contact gehad met Mireille maar nog geen concreet antwoord.  

 Jehannes neemt contact op met Henriet Kuipers van Wetterskip Fryslan om aan te geven dat 
ze kopieën mag maken van ons archief maar dat de originele documenten hier blijven: 
Is gebeurt en gedaan 

 Er is afgesproken dat er een bijdrage vrij zal worden gemaakt van ongeveer € 2500,00 voor 
het fierljep terrein. Kees neemt contact op met Siebe Tjalma:  
Kees heeft contact gehad met Marrit en gezamenlijk is afgesproken dat we het voorste stuk 
van het fierljep terrein laten opknappen door Buma, vraag wie nog open staat is willen we 
ook grastegels tussen de ingang van het terrein en de ingang van het fierljep terrein? 

 De jaarvergadering van Dorps- en Streekbelang zal worden gepland op 22 april, Nynke gaat 
nog kijken of zij dan ook aanwezig is: Is dus vandaag geworden.  

 Nynke maakt een lijst van de nieuwe inwoners van It Heidenskip: 
Is gedaan, deze mensen kunnen binnenkort een bloemetje verwachten. 

 Er moet een overzicht (schema) komen met de leden van dorpsbelang en de periode dat ze 
nog bestuurder zijn. Kees is toegetreden 23-04-2018 en zou dit jaar mogen aftreden: 
Er is tijdens de vergadering van 31-05-2022 unaniem besloten dat Kees nog een termijn blijft 
zitten, mits er iemand in de zaal nog bezwaar heeft?  

 Er moet officieel nog een bestuurslid worden toegevoegd, hier moeten we na op zoek:  
Is inmiddels gelukt en dat is Marije geworden.  

 

31-05-2022 

 Marije moet worden ingeschreven bij de KVK 
 Tijdens de jaarvergadering aangeven dat het niet de bedoeling is dat de dorpsleden de 

bestuurders van dorpsbelang overdag benaderen maar dit kan na 19.00 of via de mail. Wij 
hebben namelijk ook gewoon een baan…. 

 Hendrik Haanstra heeft contact gezocht met Jehannes over de Reunie te combineren met het 
125 jarige bestaan van Studio 



 Ytsje Kramer heeft Harry benaderd voor een datum van het toneelstuk, Harry zal nog eens 
contact opnemen met Ytsje op een datum te bespreken. 

 Het ideale plaatje zou zijn op de Reunie, het toneelstuk en het 125 jarige bestaan van Studio 
te plannen op een en dezelfde dag. 

 Er zal een commissie in het leven moeten worden geroepen om de Reunie te organiseren, dit 
zal moeten worden besproken tijdens de jaarvergadering 

 Gerrit Twijnstra moet worden benaderd of hij wil helpen met het inhoudelijk plannen van de 
Reunie. 

 Jehannes geeft tijdens de vergadering aan dat er weer nieuw leven moet worden geblazen in 
de Site van It Heidenskip. Momenteel is er weinig aanwas van stukken en er staat een hoop 
achterhaalde informatie op. Ook dit moeten we gaan bespreken tijdens de jaarvergadering 
dat er eventueel “jongeren” zijn die de site gaan onderhouden. 

 Er is mee ingestemd dat dorpsbelang een bedrag van 300 euro zal doneren aan dhr. P. 
Engelenburg ivm het historische boekje omtrent onze Kerk in It Heidenskip, Kees zal dit 
middels een mail bevestigen aan Dhr. Engelenburg. 
Dit is inmiddels gebeurd en we wachten op de factuur.  
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